

# *Cuba agradece pronunciamiento de Mnoal contra ataque a embajada en Francia*



CHAIR OF  
THE COORDINATING BUREAU  
OF THE NON-ALIGNED MOVEMENT



## COMMUNIQUÉ OF THE COORDINATING BUREAU OF THE NON-ALIGNED MOVEMENT (NAM) CONDEMNING THE TERRORIST ATTACK AGAINST THE EMBASSY OF CUBA TO FRANCE

1. The Coordinating Bureau of the Non-Aligned Movement strongly condemns the terrorist attack with Molotov cocktails perpetrated against the Embassy of the Republic of Cuba to France on July 26, and notes with concern that this is the result of the recent hatred and violence campaign unleashed in social media against Cuba, instigated by groups and organizations based in the territory of the United States, which operates with the full knowledge and tolerance of US authorities.
2. The Coordinating Bureau condemned also the misuse of Information and Communication Technologies (ICTs), including the internet and social media, to incite and commit acts of terrorism, as well as reiterates the concern over the use of media as a tool for hostile propaganda against developing countries aimed at undermining their governments and stressed the need to promote alternative, free, pluralistic and responsible media and communication sources, that reflect the realities and interests of the peoples of the developing world.

2. The Coordinating Bureau of the Non-Aligned Movement condemns the terrorist attack against the Embassy of the Republic of Cuba to France on July 26, and notes with concern that this is the result of the recent hatred and violence campaign unleashed in social media against Cuba, instigated by groups and organizations based in the territory of the United States, which operates with the full knowledge and tolerance of US authorities.

## Bruno Rodríguez agradece pronunciamiento de MNOAL

La Habana, 31 julio (RHC) El canciller de Cuba, Bruno Rodríguez, agradeció hoy, a través de la red social Twitter, el pronunciamiento del Movimiento de Países No Alineados (Mnoal) en rechazo al atentado contra la embajada de la nación caribeña en Francia, el 26 de julio último.

El titular de Relaciones Exteriores saludó la divulgación de un comunicado del organismo que también denuncia la campaña en redes sociales para fomentar el caos en la isla.

'Cuba agradece el comunicado del MNOAL, su apoyo y enérgica condena al ataque terrorista con cócteles molotov contra @EmbaCubaFrancia, así como frente al uso indebido de las TICs (Tecnologías de la Información y las Comunicaciones) para incitar y cometer actos de terrorismo', escribió.

El atentado contra la representación cubana en París es resultado de la campaña de odio y violencia desatada contra la nación caribeña a través de las redes sociales, señala el comunicado firmado por el Buró de Coordinación del Movimiento.

De acuerdo con el texto, esta cruzada cuenta con el respaldo de grupos y organizaciones radicados en Estados Unidos, bajo el conocimiento y tolerancia de las autoridades de ese país.

El documento, divulgado el 29 último, repreuba el mal uso de las Tecnologías de la Información y las Comunicaciones para incitar a cometer actos de terror, además de mostrar preocupación por el empleo de estas como herramientas de propaganda hostil hacia determinados países.

Asimismo reitera la firme posición del Mnoal de rechazo al terrorismo en todas sus formas y manifestaciones, y dondequiera que tenga lugar, incluidas aquellas acciones en que los Estados estén involucrados directa o indirectamente. (Fuente: Prensa Latina)

---

<https://www.radiohc.cu/noticias/nacionales/265682-cuba-agradece-pronunciamiento-de-mnoal-contra-ataque-a-embajada-en-francia>



**Radio Habana Cuba**